

Table of Contents

Terms of Use

1

Terms of Use

[French: *Conditions d'utilisation*]

"Terms of Use" is a Heading 1. The rest of this text is Normal.

This digital book provided by NNELS, the National Network for Equitable Library Service, is exclusively for the use of individuals with perceptual disabilities as defined by the Canadian Copyright Act. The use and reproduction of this material must comply with Canadian Copyright law and the NNELS terms of use.

For more information, please see the online terms of use at
<http://nnels.ca/terms-and-conditions-use>

Enjoy this book? Have any problems? If you have any questions or comments about this digital book, we want to hear from you. Please contact your library, or NNELS directly through nnels.ca. Thank you.

French version:

Ce livre numérique fourni par RNSEB, le Réseau national des services équitables de bibliothèque, est à l'usage exclusif des personnes ayant une déficience perceptuelle, conformément à la Loi canadienne sur le droit d'auteur. L'utilisation et la reproduction de ce matériel doivent respecter la loi sur le droit d'auteur du Canada et les conditions d'utilisation du RNSEB.

Pour plus d'informations, veuillez consulter les conditions d'utilisation en ligne à
<https://nnels.ca/fr/conditions-dutilisation>

Vous aimez ce livre? Vous avez des problèmes? Si vous avez des questions ou des observations à propos de ce livre, nous aimerions le savoir. Contactez votre bibliothèque, ou RNSEB directement via nnels.ca/fr. Merci.

From:
<https://wiki.libraries.coop/> - **BC Libraries Coop wiki**

Permanent link:
<https://wiki.libraries.coop/doku.php?id=public:nnels:etext:terms-of-use&rev=1508352958>

Last update: **2017/10/18 18:55**

